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Onderwerp Actie 

Opening 
De vergadering wordt door de voorzitter om 19.50 uur geopend en heet iedereen van harte 
welkom, in het bijzonder de nieuwe leerlingleden. 

 

Mededelingen 
De rector geeft aan dat we van de Inspectie van het Onderwijs het bericht hebben gekregen dat er 
geen kwaliteitsonderzoek gedaan gaat worden naar risico’s in de onderwijsresultaten bij onze 
afdeling havo. De aangeleverde gegevens wijzen erop dat het berekend 
onderwijsresultatenoordeel in 2025 voldoende zal zijn en dit heeft de Inspectie doen besluiten 
om ons dit jaar niet te bezoeken. Dit is fijn, het betekent dat we op de goede weg zijn.  

 
 

Ingekomen stukken 
Er zijn geen ingekomen stukken.  

 
 

Verslag d.d. 16 september 2024  

Het verslag wordt goedgekeurd en vastgesteld. 
Naar aanleiding van: 
• Schoolregels: Op de vraag van de MR of de evaluatie gedeeld wordt met hen, antwoordt de 

rector bevestigend.  
Ook wordt er gevraagd of de pauzes ook geëvalueerd worden. De rector antwoordt hierop dat 
dit door het hoofd facilitair samen met het MT wordt opgepakt. De rector voegt hieraan toe 
dat hij de evaluatie ook met de leerlingenraad bespreekt.  

 
 

 
HL 

Keuzekaart 
De rector geeft een korte toelichting op de keuzekaarten. Hij geeft aan dat er één wijziging is voor 
atheneum. Het vak filosofie wordt niet meer aangeboden. Het aantal leerlingen is substantieel te 
klein. De MR geeft aan dat zij adviseert om volgend schooljaar opnieuw te bekijken of filosofie wel 
weer aangeboden kan worden. Wellicht is het een optie om filosofie met andere scholen te 
geven. De rector geeft aan dat dit wordt onderzocht.  
 
MR stemt met de keuzekaarten. Zij merkt daarbij op dat zij graag zou zien dat onderzocht / 
opnieuw bekeken wordt of filosofie als vak volgend schooljaar voor atheneum wel kan worden 
aangeboden. Eventueel in combinatie met andere scholen.  

  
 
 

 
HL 
 

 

Telefoonbeleid 
De rector geeft een korte toelichting. Hij geeft daarbij aan dat we naar toe moeten werken dat de 
mobiel van de leerlingen “thuis of in kluis” is. Dit betekent dat leerlingen geen telefoon bij zich 
dragen in de school. Dat de kluisjes geopend worden d.m.v. een pasje. Alle leerlingen ontvangen 
deze pas. De rector geeft aan dat er een werkgroep is gestart voor het onderzoeken devices in de 
klas en een werkgroep is gestart voor de handhaving en uitvoering van de regels. 
De MR geeft aan dat zij graag op alle vragen conform de oplegger op 15 november antwoorden 
wil ontvangen. Dat zij het een ambitieus plan vindt om het telefoonbeleid per 1 januari 2025 in te 
laten gaan. Dat handhaven zeker heel belangrijk is.  
 
Verzoek MR m.b.t. het telefoonbeleid: Het document wat nu voorligt (met alle vragen en 
opmerkingen van vakgroepen/leerkrachten) zie we graag op 15 nov (conform oplegger 
telefoonbeleid) tegemoet. 
Op basis van dit document zal de MR kijken of alles gedekt is qua (praktische) voorwaarden en 
(uitgewerkt) beleid om het 'thuis of in de kluis' mobiele beleid soepel in te voeren. 
Op dit moment lijkt de ingangsdatum van 1 januari 2025 erg opportuun gezien waar we nu staan 
qua voorwaarden en beleid. 
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Bevorderingsreglement 
Door de rector wordt een kort toelichting gegeven. Hij geeft daarbij aan dat het bevorderings-
reglement is besproken in de teams en dat de daarin aangegeven opmerkingen zijn verwerkt in 
bijgaand overzicht. Hierin staat aangegeven welke voorstellen wel of niet zijn verwerkt. In het 
bevorderingsreglement zijn een 2-tal opmerkingen aangepast.  
 
MR stemt in met het bevorderingsreglement. Zij merkt daarbij op dat zij graag ziet dat komend 
jaar goed wordt gekeken naar de overgang van H3 –> H4  in het bevorderingsreglement m.b.t. 
de gekozen vakken.  
Hoeveel leerlingen gaan over van H3 naar H4 met veel onvoldoendes (op vakken die ze niet 
meenemen naar H4) en hoe verloopt hun verdere schoolcarrière. 
Graag een getalsmatige analyse en op basis van deze uitkomsten deze overgangsnorm nog eens 
heroverwegen. Is het overgangsreglement niet te soepel is de vraag van de MR 

 
 
 
 

 
 
 
 

HL 
 
 
 

 

Vanuit de MR 
Vanuit de MR komen de volgende vragen: 
• Pilot leerlingbespreking: De rector geeft aan dat er leerlingbesprekingen zijn omdat we als 

school te weinig grip hebben op de leerlingen. Dat we de leerlingen alle leerlingen in beeld 
willen hebben. Voor jaar 3 en 4 zijn er geen leerlingbespreking. Voor hen is er een pilot. We 
willen als school onderzoeken op welke wijze we meer feedback kunnen geven over de 
resultaten per vak. Voor leerjaar 3 en 4 gaan we daarom als pilot docenten vragen om via 
een voortgangsnotitie aan te geven hoe het gaat in de klas. Een evaluatie hierover komt 
terug inde MR.  

• Toetsweken boven- en onderbouw: Op de vraag van de MR of er ook toetsweken voor de 
onderbouw komt, antwoordt de rector dat de teamleider havo bovenbouw dit meeneemt in 
zijn toetsbeleid.  

• Ondersteuning: Op de vraag van de MR wat er van de conciërges verwacht kan worden, 
adviseert de rector het hoofd facilitair uit te nodigen tijdens de PMR en dit met hem te 
bespreken. 

• Studiedagen: Op de vraag van de MR wat de plannen van de studiedagen zijn, antwoordt de 
rector dat de studiedagen worden ingericht op basis van de visie van het Harens Lyceum.  

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
HL 

Vanuit de leerlingenraad 
De leerlingen vragen of het niet mogelijk is dat tijdens voorstellingen, zoals bijvoorbeeld NOTC, 
JTM, EEP er geen kleine bijdrage aan de ouders gevraagd kan worden. De rector zegt dit te 
bespreken met de vakgroep muziek.   

 
 
HL 

Rondvraag / W.v.t.t.k. 
De MR vraagt: 
• of er gekeken kan worden naar de deadline opgave herkansing havo 5 en atheneum 6. Dit 

wordt opgepakt. 
• Wat de plannen zijn voor de LSD. De rector geeft aan dat een commissie hiermee bezig is.  

 
De rector geeft aan dat hij met de PMR de functiemix gaat bespreken. Vervolgens komt hij met 
een voorstel.  

 
 
HL 
 
 
 
HL 

Sluiting 
Nadat er verder niets meer aan de orde is, sluit de voorzitter om 21.50 uur de vergadering. 

 

 


